
 

 
  

Vážení rodiče, 

asi jste zaznamenali, že je odbory plánovaná na 27.11.2023 stávka. 

V naší škole ještě není rozhodnuto, zda se ke stávce připojíme, ale ráda bych Vás seznámila s důvody, 

které nás nutí se zamýšlet a zvažovat, zda se ke stávce připojíme. 

Plánovaná úsporná opatření, které MŠMT připravuje jsou pro školy neakceptovatelné. 

• Připravované snižování maximálního počtu hodin, které škola může využít pro výuku 

(PHmax), by pro naši školu znamenalo zrušení některých dělených hodin a zrušení 

tandemového vyučování. 

• Snížení finančních prostředků pro nepedagogické pracovníky, jejichž plat je již dnes na hranici 

minimální mzdy. 

• Snížení nápočtu/ méně finančních prostředků na asistenty pedagoga, bez nichž nelze 

realizovat probíhající inkluzivní vzdělávání. 

• Ani plánované navýšení platů učitelům není reálné, není určen základ pro navýšení a nepůjde 

do tarifů. A reálně může nastat, že se z těchto prostředků budou hradit i jiné finanční 

náklady. 

• I další plánované změny jsou nesystémové a mohou negativně ovlivnit chod škol – snižování 

prostředků na neinvestiční výdaje, jedná se např. o hrazení učebních pomůcek, učebnic, 

plavání a další výdaje pro žáky a děti 

Ředitelé ZŠ města Plzně se dopisem obrátili na ministra školství, aby ještě jednal o navýšení rozpočtu 
pro regionální školství. 

Vážení rodiče, 

Pokud by se naše škola zapojila do plánované stávky, budete včas informováni.   
    

 

Mgr. Bc. Hana Stýblová 

ředitelka školy 
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